



**Australian Embassy
Russian Federation**

LETTER OF NO OBJECTION

To whom it may concern,

This letter is intended to replace personalised letters of no objection which are no longer issued by the Australian Embassy, Moscow for usage by Australian citizens travelling through or residing in the Russian Federation, Armenia, Belarus, Kazakhstan, the Kyrgyz Republic, Moldova, Tajikistan, Turkmenistan, or Uzbekistan.

The Australian Government and its representative missions overseas do not object to Australian citizens conducting the following activities, in the lawful manner in which they are prescribed under the laws and regulations of Australia and the countries in which they are travelling through, or reside in:

- marry a foreign national;
- adopt a foreign national;
- permanently reside outside Australia;
- apply for, and obtain residency status, or citizenship of a foreign country; or
- register the name of a newborn child without a middle name, a patronymic or a matronymic name, which are not required according to current practice in Australia.

Australian citizens do not require the approval of the Australian Government for any of the above activities.

Further information can be found on our website russia.embassy.gov.au.

Consul
Australian Embassy
Moscow

ELECTRONIC AMP
LETTER OF NO OBJECTION





Australian Embassy
Russian Federation

СВИДЕТЕЛЬСТВО ОБ ОТСУТСТВИИ ВОЗРАЖЕНИЙ

Для предъявления по месту требования,

Данное свидетельство заменяет персонализированные свидетельства об отсутствии возражений, которые больше не выдаются Посольством Австралии в Москве, и предназначено для использования австралийскими гражданами, находящимися или проживающими на территории Российской Федерации, Армении, Беларуси, Казахстана, Кыргызстана, Молдовы, Таджикистана, Туркменистана и Узбекистана.

Австралийское правительство, а также его аккредитованные заграничные представительства не запрещают австралийским гражданам совершать следующие действия в порядке, предписанном соответствующими законами и постановлениями Австралии, а также вышеперечисленных стран:

- вступать в брак с иностранным гражданином;
- усыновлять/удочерять иностранного гражданина;
- постоянно проживать за пределами Австралии;
- подавать прошения и получать статус постоянного резидента, а также получать гражданство другого государства; или
- регистрировать имя новорожденного без дополнительных имен, отчества или матронима, которые не являются обязательными, согласно существующей практике в Австралии.

Австралийским гражданам не требуется получать специальное разрешение от Австралийского правительства для совершения вышеперечисленных действий.

Дополнительная информация размещена на нашем сайте russia.embassy.gov.au.

Консул
Посольство Австралии
Москва



Australian Embassy
10A/2 Podkolokolny Pereulok, Moscow 109028, Russia
info.moscow@dfat.gov.au Tel +7 495 956 6070 Fax +7 495 956 6170